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Medborgarförslag om simhallar i Nacka 
Medborgarfiirslag den 21 november 2018 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen konstaterar att det pågår ett arbete som uppfyller intentionerna i 

medborgarförslaget. Medborgarförslaget föranleder därmed ingen ytterligare utredning. 

Ärende 
Förslagsställaren föreslår att kommunen bygger en större simhall där både möjlighet för 

träningsverksamhet, övrig simning och lek ska finnas . 

I dagsläget finns två simhallar i Nacka; Nacka simhall samt Näckenbadet i Saltsjöbaden. 

Det pågår ett projekt för att bygga en ny simhall där befintliga Näckenbadet är beläget. 

Även Nacka simhall kommer att få en ny byggnad framöver och då även en 

kapacitetsökning. Vidare planeras det för en helt ny simhall i Myrsjöområdet i Orminge. 
Sammantaget kommer kapaciteten för simhallar att öka inom kommunen vilket är mycket 

positivt för både de som simtränar och för enskilda, vuxna som barn. Mot bakgrund av att 

kommunen redan i dagsläget arbetar för att höja kapaciteten av simhallar så bedöms 

intentionerna bakom medborgarförslaget redan var uppfyllda varför förslaget inte 
föranleder ytterligare utredning. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret den 8 februari 2019 

Bilaga 1 Medborgarförslaget 

Yrkanden 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade, med instämmande av Christina Ståldal (NL), bifall till 
medborgarförslaget. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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Beslutsgång 
Med avslag på Khashayar Farmanbars yrkande beslutade kommunstyrelsens arbetsutskott i 

enlighet med förslaget från stadsledningskontoret. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 


